
Protokół  
ze spotkania Zespołu Doradców Społecznych Prezydenta Miasta Łodzi, 

z dnia 22.06.2013 r. w Urzędzie Miasta Łodzi w sprawie raportu o stanie Miasta. 
 
 
W dniu 22.06.2013 r. w Urzędzie Miasta Łodzi odbyło się spotkanie w sprawie wyrażenia 
opinii na temat realizacji przedsięwzięcia polegającego na opracowaniu raportu o stanie 
Miasta i realizacji strategii zintegrowanego rozwoju Łodzi 2020+. Jego celem było 
omówienie raportu oraz jego roli jako dokumentu informacyjnego dla określonych grup 
odbiorców, w tym odniesienie dokumentu do realizacji kontroli zarządczej w mieście. 
Spotkanie prowadził Szymon Midera. 
W spotkaniu udział wzięli: 
• Hanna Zdanowska - Prezydent Miasta Łodzi, 
• Marek Cieślak - Pierwszy Wiceprezydent Miasta Łodzi, 
• Tomasz Jakubiec – Dyrektor Biura Strategii Miasta, 
• prof. dr hab. Tadeusz Markowski – Społeczny Doradca Prezydenta Miasta, 
• Paweł Samecki - Społeczny Doradca Prezydenta Miasta, 
• Krzysztof Apostolidis - Społeczny Doradca Prezydenta Miasta,  
• Eryk Mistewicz - Społeczny Doradca Prezydenta Miasta, 
• Sławomir Lachowski - Społeczny Doradca Prezydenta Miasta, 
• Halina Zawadzka - Społeczny Doradca Prezydenta Miasta, 
  
Pan Tomasz Jakubiec przedstawił informacje dotyczące Strategii oraz wdrożenia w Urzędzie 
systemu monitoringu. Poinformował również o przyjęciu uchwały o Wieloletniej Prognozie 
Finansowej, w której zostały powiązane cele przedsięwzięć wieloletnich Miasta z celami 
Strategii.  
Pan Szymon Midera zaproponował dyskusję na temat zawartości raportu w odniesieniu do 
celu powstania dokument czyli kontroli zarządczej w mieście oraz informatora dla 
poszczególnych grup odbiorców.  
W podsumowaniu  dyskusji Pan Szymon Midera stwierdził, że; 

• została wykonana duża praca, materiał wyjściowy jest dobrze przygotowany. 
• należy rozważyć, czy np. raport nie jest zbyt obszerny i czy nie należałoby go skrócić. 
• należy pracować nad jeszcze lepszą formą dokumentu, kontynuując prace nad jeszcze 

doskonalszym raportem docelowym. 
Prowadzący podziękował ekspertom za uczestnictwo w spotkaniu podkreślając, 
że współpraca jest niezbędna. Poinformował o terminie przekazania planów działania 
na następne półrocze tj. do końca miesiąca sierpnia. 
Na tym spotkanie zakończono. 
Protokół sporządził: Szymon Midera. 
 


